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M
illiyetçi Hareket Partisi 
(MHP) Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Mustafa 

Aynacı beraberinde yönetim 
kurlu üyeleri ve Belediye 
Meclis Üyesi Aday Adayı Av. 
Gürbüz Kamburoğlu ile birlikte 
gazetemizi ziyaret ederek 
yerel seçimler ile ilgili 
değerlendirmede bulundu. 
Başkan Aynacı beraberinde 
yönetim kurulu üyeleri Ahmet 
Firinci, Ünal Anlaş ve Belediye 
Meclis Üyesi Aday Adayı Av. 
Gürbüz Kamburoğlu ile birlikte 
Büyükliman Postası Gazetesi 
Yazı İşleri Müdürü Ahmet 
Kamburoğlu'nu ziyaret ettiler. 
Başkan Aynacı, MHP ilçe 
teşkilatının yerel seçimler ile 
ilgili stratejisini ve 
düşüncelerini aktardı.  
“CUMHUR İTTİFAKINA 
BAĞLI KALACAĞIZ”
MHP Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Mustafa Aynacı, “Sözlerimin 
başında; partimizin bugünlere 
gelmesinde gelecek nesillere 
bırakılacak en büyük mirasın 
onurlu bir geçmiş ve şerei bir 
gelecek olduğunun 
gösterilmesinde katkısı olan, 
Ülkücü- Milliyetçi Hareketin 
her bir mensubuna, sizlerin 
huzurunda teşekkürlerimi 
sunuyorum. 14 Mayıs ve 28 
Mayıs tarihlerinde, Türk 
asrının hemen arifesinde, 
Türk devletinin ve milletinin 
geleceği için hayati önem 
taşıyan çok önemli bir seçimi 
geride bıraktık. Bu süreçte 

teşkilatlarımızın her bir 
mensubunun, Türk 
Milliyetçiliğinin yegâne ve tek 
kalesi olan Ülkücü Harekete 
gönül vermiş her bir gönül 
erinin, samimiyet, sadakat ve 
inanç ile çalıştıklarına şahitlik 
ettik. Bu kararlılık Cumhur 
İttifakının zaferiyle de 
taçlanmıştır. Genel 
merkezimizin Cumhur ittifakı 
ile ilgili olarak aldığı tüm 
kararların bizde arkasındayız. 
Cumhur ittifakı olarak Genel 
seçimlerde yaptığımız birlik 
beraberliği, Yerel seçimlerde 
de aynı kararlılık, tutum ve 
davranış içerisinde 
sürdüreceğiz. Bundan hiç 
kimsenin şüphesi olmasın. 
Bizleri başka yerlere çekmeye 
çalışanlar, maalesef büyük bir 
hüsrana uğrarlar. Cumhur 
ittifakının belediye başkan 
adayı kimin ismi açıklanırsa 
açıklansın, biz onun yanında 
yer alarak seçim 
çalışmalarımızı sürdüreceğiz. 
Cumhur ittifakına bağlı 
kalacağız. Cumhur ittifakının 
belediye başkanının 
kazanması ve zaferle 
seçimden çıkması için gece 
gündüz çalışacağız dedi.”
''HİÇ KİMSE MERAK 
ETMESİN''
Başkan Aynacı, ''Önce ülkem 
ve milletim; sonra partim ve 
milletim diyen, gecem de 
gündüzüm de Türkiye diyen. 
Biz bu memleketi karşılıksız 
sevdik diyen Milliyetçi Ülkücü 

Hareketin Lider Devlet Bahçeli 
Bey adına her bir ilçe 
halkımızı hürmetle 
selamlıyoruz. Her bir ilçe 
halkımıza Devlet bey'in 
selamını iletiyoruz. Kimsenin 
ihtimal bile vermediği, artık 
bellerini doğrultamaz dediği 
Milliyetçi Ülkücü Hareket, öyle 
bir kenetlendi ki, birlik ve 
beraberlik adına öyle bir sınav 
verdi ki; bunu söyleyenlerin 14 
Mayıs ve 28 Mayıs'da ağızları 
açık kaldı. Hiç kimse merak 
etmesin, kimse 
endişelenmesin. 3 Hilali 
kaleden indirtmeyeceğiz. 
Vakfıkebir hem manevi 
kimliğiyle, hem kültürel 
kimliğiyle hem tarihi kimliğiyle 
ülkücü hareketin isteseler de 
istemeseler de kalesidir. Onun 
için biz de; ülkücü hareketin 
hizmetkarları olarak üzerimize 
düşen görevi bu dönemde de 
ziyadesiyle yapacağız. 
Kadirşinas Türk Milleti, 
devletinin; evlatlarının 
geleceğini düşündüğü için 
sayın Cumhurbaşkanımızı 
seçti. Ve Türkiye Cumhuriyeti; 
kader seçimi dediğimiz 
seçimi, Cumhur İttifakı'nın 
başarısıyla atlattı. Onun için, 
burada özellikle 
Vakfıkebirlilerin çok yüksek bir 
oranda Cumhur İttifakı'na 
tercihleri için şükranlarımı arz 
ediyorum. Aynı başarıyı Yerel 
seçimlerde de aynı şekilde 
sağlayacağız.” 
“İMANIMIZ VE İNANCIMIZ 

HER ZAMAN TAM”
Başkan Aynacı, “Bizler, bu 
davada her türlü zorluğa; her 
bedeli ödemeye dün oldu gibi 
bugün de hazırız. Çünkü 
davamız, Türk milletinin ezelî 
ve ebedî davasıdır” Bugün 
insanlığa umut olan ülkülere 
sahip yürekler bu kutlu çatının 
altında atmaktadır. Çağ 
kapatıp, çağ açan neslin 
torunları bu gün bu çatının 
altında yaşam bulmaktadır. Bu 
yüzdendir ki; ülkülerimizin 
gerçekleşeceğine olan 
imanımız ve inancımız her 
zaman tamdır. 14 ve 28 Mayıs 
seçimleri bizlere gösterdi ki 
gizli gündemler peşinde 
koşanların maskeleri ve kirli 
pazarlıkları seçimlerden 
hemen sonra düştü ve ortaya 
saçıldı. Yakın tarihimizin en 
önemli dönüm noktalarından 
birisi olan bu seçimler Türk 
milletinin dayatmalara boyun 
eğmeyeceğini tüm dünyaya 
göstermiş ve kendisine 
istikamet çizmeye çalışanlara 
çift başlı kartaldan ilham alan 
Anadolu ferasetine sahip Türk 
Milleti tüm dünyaya gereken 
cevabı en demokratik şekilde 
tokat gibi vermiştir. Seçimlerin 
hemen akabinde Milliyetçi 
Hareket Partisi'nin her 
mensubu gönül alarak, gönül 
yaparak, gönülleri kazanarak 
2024 yılının mart ayında 
yapılacak olan yerel seçimler 
için yoluna emin adımlarla 
devam etmektedir.”
“MİLLİYETÇİ HAREKET 
PARTİSİ TÜRKİYE'NİN SON 
SİPERİDİR”
Başkan Aynacı, “Genel 
Başkanımız Sayın Devlet 
Bahçeli Beyefendinin de her 
zaman ifade ettiği gibi 
Milliyetçi Hareket Partisi 
Türkiye'nin son siperidir. 
Bunun için de genel seçim 
kadar yerel seçimler de 
ülkemiz için çok büyük önem 
arz etmektedir. Çünkü 

Milliyetçi Hareket Partisi 
istiklalimizin son müdafaa 
hattıdır. İşte bu noktada 
bizimde üstümüze düşen 
görev Cumhur ittifakına sahip 
çıkmaktır.”
“BU TOPRAKLARDA KÖK 
DE BİZİM GÖK DE BİZİZ”
Başkan Aynacı, “Yarım asrı 
aşarak Türk siyasi tarihinin 
adeta anahtarı olan Milliyetçi 
Hareket Partimizin Genel 
Başkanımız Sayın Devlet 
Bahçeli Beyefendi'nin 
liderliğinde Türk milletine karşı 
sorumluluğunu yerine 
getirmeye devam 
edeceğinden hiç kimsenin 
şüphesi olmasın. Ve 
unutulmasın ki bu topraklarda 
kök de biziz, gök de biziz. 
Çünkü bu dağın tozu da 
toprağı da bizimdir; bu bağın 
dalı da yaprağı da bizimdir. 
Genel Başkanımız Sayın 
Devlet Bahçeli'nin ifade 
ettikleri gibi; “Hedemiz; 
Cumhur İttifakı'nın doğasına 
ve ruhuna muvafık hareket 
edip muhalefet partilerinin 
yönetimindeki belediyelerin 
yürek yaralayan makûs ve 
meyus hallerine son 
vermektir.” İstikrar ve hizmet 
için, uyumlu yönetimle, umutlu 
geleceğe” ulaşmaktır.”
“HEDEF LİDER ÜLKE 
TÜRKİYE”
Başkan aynacı, “Bunun için 
kongrelerimizi birlik ve 
beraberlik için de 
gerçekleştirdik ve büyük 
kongremizi yani en büyük 
toyumuza hazırlanıyoruz. 
Lider ülke Türkiye hedene 
doğru emin adımlarla 2024 
yerel seçimlerine hazırız. 
Merkezi yönetimle yerel 
yönetimler arasında tam bir 
uyumun sağlanması için 
elimizden gelen her çabayı 
hep birlikte göstereceğiz. 31 
Mart 2024'de de zafer 
Cumhur ittifakının olacaktır 
dedi.” 

HABER2

Ahmet KAMBUROĞLU

“ZAMAN DARALIYOR”
Her geçen gün, seçim zamanı yaklaşıyor…
Cumhur ittifakı adayı henüz daha belli 
olmadı ama yüzde 95'in üzerinde 
Muhammet Balta, yine aday olarak 
çıkacağı görünüyor…
Kulaktan kulağa AK Parti ilçe teşkilatı ile 
Belediye Başkanı Muhammet Balta 
arasında bazı durumlar olduğu söyleniyor 
ama bildiğimiz kadarı ile aralarından 
herhangi bir küslük yok…
Çalışmalara son hızla devam ediliyor…
Dedikodu hat safhada Vakfıkebir'de…
Olmayan bir işi oldu göstermek, birilerinin 
üzerine oynamak var…
Çok gereksiz hareketler bunlar…
Bazı kesim ise AK Parti İlçe Başkanı 
Ahmet Uzun'un başarısız olmasını istiyor 
hemde parti içinde…
İlçede belediye başkanlığı ve meclis üyesi 
adaylarında, herhangi bir başarısızlık 
olduğunda ilçe başkanı üzerine yıkılması 
planlanıyor…
Ama bu planda, bu ilçede tutmaz…
Az çok kim kimin ne olduğunu gayet iyi 
biliyor…
İnsanlar zaten bazı isimlerden rahatsız, 
insanlar yeni yüzler arıyor…
İnsanlar artık kimliklere bakıyor…
Seçeceğimiz adayların artık kimlikleri olsun 
diyorlar…
Eski dönemde seçtik diyorlar, ne yaptılar, 
neredeler, hep kendilerine çalıştılar…
**********
Cumhur İttifakının adayı belli olmadı ama 
Bağımsız aday olarak açıklama yapan 
Ahmet İhsan Hacıfettahoğlu ile Erol 
Bahadır, çalışmalarına devam ediyor. 
Mahalle mahalle gezip, insanların kirlerini 
alıp, seçim sonrası planlanan yatırımlarını 
aktarıyorlar…
Fuat Koçal ise halen bir açıklama 
yapmadı…
Ben Cumhur İttifakı'nın adayıyım 
söylemleri arasında, ittifaktan gösterilmedi 
taktirde Bağımsız aday olarak insanların 
karşısına çıkacak…
Bir yola çıktım, daha dönmem diyen Fuat 
Koçal, hangi partiden veya nereden 
başkan adayı olarak çıkacağı merak 
konusu…
**********
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkan 
adayı Ahmet Metin Genç, Ortahisar 
Belediye Başkanı görevini yürüten Genç, 
şimdi ise Büyükşehir'de çalışmalarına 
devam edecek…
Hak etmişti…
Ortahisar'daki başarılı birçok çalışmalara 
imza attı…
Trabzon'un en değerli projelerinden biri 
olan akvaryum'u yaptı ve insanların 
beğenisine sundu…
Başkan Genç, fazlasıyla hak etmişti 
Büyükşehir'i…
Şimdi sıra Ortahisar ve diğer ilçelerde…
Perşembe günü yapılan aday tanıtım 
töreninden sonra ilçe belediye başkan 
adayları da açıklanacak…
Ortahisar ve diğer ilçelerdeki adaylar kim 
olacak?
**********
Büyükliman'da Milliyetçi Hareket Partisi'ne 
üç ilçe verildi…
Cumhur İttifakında olmayan ilçe Beşikdüzü 
idi, bu seçimlerde yeni bir ilçe daha 
eklenerek Beşikdüzü'nde MHP'den 
Cumhur İttifakı adayı Barış Öztürk oldu…
Şalpazarı Rek Kurukız, Çarşıbaşı Mümin 
Nuhoğlu olarak mevcut başkanlar 
MHP'den Cumhur ittifakı adayı olarak 
yollarına devam edecek…
Çarşıbaşı MHP'den Cumhur ittifakı adayı 
Mümin Nuhoğlu açıklandıktan sonra ilçede 
bir karmaşa oluştu…
Eski AK Parti'li Zekeriya Karaçengel, 
Bağımsız aday olarak çıkacağı söylentiler 
arasında…
Bir diğer isim Özer Yorgun, CHP ile İYİ 
Parti arasında görüşmeler olmuş, 
Çarşıbaşı ilçesinde bir anket çalışması 
yapılacağı bilgiler arasında…
Çarşıbaşı'nda Yeniden Refah Partisi 
Gökhan Şahin'i, belediye başkan adayı 
çıkartma peşinde, Yeniden Refah Trabzon 
İl Başkanlığı, Çarşıbaşı'nda da bir 
adayımız olsun gözüyle bakıyor ve en 
kuvvetli isim ise Gökhan Şahin olarak 
kalıyor…
Gökhan Şahin, en son yapılan Milletvekili 
seçimlerinde, Yeniden Refah Partisi'nden 
Milletvekili adayı olarak gösterilmişti…
Genç, başarılı, dinamik ve ilçede ticaretle 
uğraşan işadamı…
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CUMHURİYET MAHALLESİNDEKİ YOL
SIKINTISINA ÇÖZÜM ARIYORLAR

Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır ve Cumhuriyet Mahallesi Muhtarı
Abdul Vahit Aksoy, yıllardır söz verilip yapılmayan yol için vatandaşların tepkilerini dile getirdiler.

C
umhuriyet Halk Partisi 
Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır ve 

Cumhuriyet Mahallesi Muhtarı 
Abdul Vahit Aksoy, yıllardır 
söz verilip yapılmayan yol için 
vatandaşların tepkilerini dile 
getirerek ortak açıklamada 
bulundular. 
“YOL BİLE YAPAMADINIZ”
Cumhuriyet Halk Partisi 
Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay 

Bahadır ve Cumhuriyet 
Mahallesi Muhtarı Abdul Vahit 
Aksoy yapmış oldukları ortak 
açıklamada; Vakfıkebir 
Cumhuriyet Mahallesi 
sakinleri, özellikle Cumhuriyet 
Küme Evleri yolunun 
yapılmaması ve her 
yağmurda yaşanan çamur 
sorunundan oldukça rahatsız 
olduklarını dile getirdiler. 
Mahalle Muhtarı Abdul Vahit 

Aksoy'un bu konudaki 
şikayetleri ne yazık ki bir türlü 
karşılık bulmadığını ifade etti. 
Muhtar Abdul Vahit Aksoy'un 
defalarca bu konuyu dile 
getirmesi ve konuyla ilgili 
dilekçe vermesine rağmen yol 
bir türlü yapılmamış ve 
vatandaşlarımız mağdur 
edilmiştir. Yolun bu kadar kötü 
durumda olması, 20 hanenin 
yaşadığı Cumhuriyet Küme 
Evleri sakinlerini olumsuz 
etkilemektedir. 
“BELEDİYEMİZ, 
MUHTARLARIN VE 
VATANDAŞLARIN 
TALEPLERİNE KULAK 
TIKIYOR”
Belediyemizin muhtarların ve 
vatandaşlarımızın taleplerine 
bu kadar kulaklarını tıkamış 
olmasına gerçekten artık 
anlam veremiyoruz. Tek isteği 
mahallesinin güzelleşmesi 
olan muhtarlarımızın en 
büyük destekçisi olması 

beklenen belediyemiz ne 
yazık ki bizi yine şaşırtmadı. 
Partinizin en büyük övünç 
kaynağı olan "Yol yaptık" 
sözünü bile hayata geçiremez 
olmanız, belediyemizin ne 
denli yönetildiğini gözler 
önüne sermektedir. 
Unuttuysanız hatırlatalım. Siz 
bu vatandaşa hizmet için 
seçildiniz. Seçime az bir 

zaman kaldı sadece seçime 
hazırlanalım gibi bir 
düşünceniz varsa bunu 
şimdiden unutun. Siz seçim 
sabahına kadar çalışmak 
zorundasınız. Siz 
çalışmayacaksanız da bizler 
sizi çalıştıracağız. Bu 
mağduriyeti en kısa zamanda 
sona erdirmeniz için konunun 
takipçisi olacağız.
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ŞEHİT ASKERLERİMİZ İÇİN SAYGI DURUŞUNDA BULUNDULAR
Pençe-Kilit Harekat bölgesinde şehit olan askerlerimiz için Vakfıkebir ilçesinde bayrak töreni öncesinde tüm okullarda bir dakikalık saygı duruşunda bulunuldu.

illi Eğitim Bakanı Yusuf 

MTekin, Pençe-Kilit 
Harekat bölgesinde 

şehit olan askerlerimiz için 15 
Ocak Pazartesi günü bayrak 
töreni öncesinde tüm okullarda 
bir dakikalık saygı duruşunda 
bulunulacağını açıklamasının 
ardından Tüm Türkiye ve 
Vakfıkebir de öğrenciler şehit 
askerler için 1 dakikalık saygı 
duruşunda bulundular.
ÖĞRENCİLER ŞEHİT 
ASKERLER İÇİN SAYGI 
DURUŞUNDA BULUNDU
Vakfıkebir de Pazartesi sabahı 

bayrak töreni öncesi öğrenciler 
kahraman şehitlerimiz için 
saygı duruşunda bulundular. 
Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin   
“Bakanlık olarak genel 
amaçlarının çocukları Türk 
milletinin milli, ahlaki, insani, 
manevi ve kültürel değerlerini 
benimseyen, koruyan ve 
geliştiren, ailesini, vatanını, 
milletini seven ve daima 
yüceltmeye çalışan, Türkiye 
Cumhuriyeti'ne karşı görev ve 
sorumluluklarını bilen ve 
bunları davranış haline getirmiş 
bireyler olarak yetiştirmek 

olduğunu belirterek  “Bu idrakle 
Pençe-Kilit Harekat bölgesinde 
12 Ocak 2024 tarihinde şehit 
olan vatan evlatlarının aziz 
hatıralarını yaşatmak, eğitim 
ailesi olarak minnetimizi 
göstermek ve yükselen yeni 
nesli ruhen, bedenen ve 
manen vatan sevgisiyle 
donatmak amacıyla 
Bakanlığımıza bağlı tüm temel 
eğitim ve ortaöğretim 
kurumlarında 15 Ocak 2024 
tarihinde bayrak töreni 
öncesinde bir dakikalık saygı 
duruşunda bulunulacaktır. Aziz 

şehitlerimizin ruhları şad, 
makamları ali olsun.”ifadelerine 
yer verdi.
Bakan Tekin'in açıklamasının 
ardından Pençe-Kilit Harekat 
bölgesinde 12 Ocak 2024 
tarihinde şehit olan vatan 
evlatları için Türkiye ile birlikte 
Vakfıkebir ilçesinde tüm ilk ve 
orta dereceli okullarda 
öğrenciler ve öğretmenler 
saygı duruşunda bulundu. 
Türk bayrağı ile şehitler için bir 
dakikalık saygı duruşunda 
bulunan öğrenciler, ardından 
İstiklal Marşı'nı okudu.

19.01.2024

Belediyeler, şehirlerin ve 
kasabaların ziksel ve sosyal 
yapısını şekillendiren kritik 
kararlara imza atarlar. Bu 
kararların en önemlileri, imar 
planları, altyapı projeleri ve 
kentsel dönüşüm çalışmalarıdır. 
Bu üç alan, bir bölgenin gelişimi 
ve vatandaşların yaşam kalitesi 
üzerinde derin etkilere sahiptir. 
İmar Planları:
İmar planları, bir şehrin veya 
kasabanın nasıl gelişeceğini ve 
hangi alanların nasıl 
kullanılacağını belirleyen uzun 
vadeli planlardır. Bu planlar, 
konut alanları, ticari alanlar, yeşil 
alanlar, ulaşım ağları gibi birçok 
farklı bölümü içerir. İmar 
planlarının temel amacı, 
bölgenin düzenli ve dengeli bir 
şekilde gelişimini sağlamaktır. 
Planlar, vatandaşların 
ihtiyaçlarına hizmet ederken, 
çevresel dengeleri korumak ve 
estetik bir şehir yapısını teşvik 
etmek için dikkatlice 
hazırlanmalıdır.
Altyapı Projeleri:
Altyapı projeleri, su, elektrik, 
gaz, kanalizasyon gibi temel 
hizmetlerin yanı sıra, ulaşım 
ağları, parklar ve sosyal tesisler 
gibi kamu hizmetlerini içerir. 

Etkili bir altyapı sistemi, 
şehirlerin işlevselliğini artırır, 
ekonomik gelişmeyi teşvik eder 
ve vatandaşların yaşam 
kalitesini iyileştirir. Altyapı 
projelerinin planlanması ve 
uygulanması, teknik uzmanlık 
gerektirir ve genellikle büyük 
mali yatırımlar gerektirir. Bu 
nedenle, projelerin maliyet 
etkinliği, sürdürülebilirliği ve 
uzun vadeli faydaları göz 
önünde bulundurularak 
dikkatlice değerlendirilmelidir.
Kentsel Dönüşüm:
Kentsel dönüşüm, şehirlerin 
yeniden yapılandırılması ve 
modernleştirilmesi sürecidir. Bu 
süreç, eski ve bakımsız binaların 
yerine daha güvenli, estetik ve 
fonksiyonel yapıların inşa 
edilmesini içerir. Ayrıca, mevcut 
altyapıyı iyileştirmek ve çevresel 
sürdürülebilirliği artırmak için de 
önemlidir.
Kentsel Dönüşümün Önemi
Güvenlik ve Dayanıklılık: Eski 
yapıların deprem, yangın gibi 
doğal afetlere karşı dayanıklılığı 
genellikle düşüktür. Kentsel 
dönüşüm, bu tür riskleri 
azaltarak insan hayatını 
korumayı amaçlar.
Estetik ve Konfor: Modern 

mimari ve tasarım prensipleri 
kullanarak, şehirler daha estetik 
ve yaşanabilir hale getirilir. Bu 
da yaşam kalitesini artırır.
Altyapı Gelişimi: Kentsel 
dönüşüm, su, elektrik, 
kanalizasyon gibi temel 

altyapıların yenilenmesini ve 
geliştirilmesini sağlar.
Çevresel Sürdürülebilirlik: 
Yeniden yapılandırma 
sürecinde, enerji verimliliği 
yüksek binalar ve yeşil alanlar 
gibi çevre dostu uygulamalar ön 
plana çıkar.
Ekonomik Canlanma: 
Yenilenen alanlar, ticari ve 
sosyal aktiviteler için daha çekici 
hale gelir, bu da ekonomik 
canlanmayı teşvik eder.
Alternatif Dönüşüm 
Yöntemleri

Koruyucu Dönüşüm: Tarihi ve 
kültürel değere sahip yapıların 
korunarak çağdaşlaştırılması. 
Bu yöntem, şehrin tarihi 
dokusunu korurken yenilikler 
getirir.
Yeşil Dönüşüm: Çevre dostu 

malzemelerin kullanılması ve 
sürdürülebilir enerji kaynaklarına 
geçiş. Bu, çevresel etkiyi azaltır 
ve enerji verimliliğini artırır.
Sosyal Dönüşüm: Toplumun 
ihtiyaçlarına odaklanan ve 
sosyal adaleti gözeten bir 
yaklaşım. Bu, yerel toplulukların 
yaşam koşullarını iyileştirir.
Ekonomik Dönüşüm: Eski 
endüstriyel alanların ticari veya 
yaşam alanlarına 
dönüştürülmesi. Bu, yeni iş 
olanakları yaratır ve bölgesel 
ekonomiyi canlandırır.

Kentsel dönüşüm, şehirleri daha 
güvenli, estetik ve sürdürülebilir 
hale getirerek toplumun genel 
yaşam kalitesini artırır. 
Farklıdönüşüm yöntemlerini 
uygulayarak, her şehrin 
benzersiz ihtiyaçlarına ve 
karakteristiklerine uygun 
çözümler geliştirilebilir. Bu süreç 
hem mevcut nüfusun 
ihtiyaçlarını karşılar hem de 
gelecek nesiller için sağlıklı ve 
yaşanabilir şehirler bırakmayı 
hedeer.
Planlama ve uygulama 
aşamaları, bu sürecin 
başarısında kritik rol oynar. İyi 
planlanmış bir kentsel 
dönüşüm projesi, sadece 
fiziksel yapıları değil, sosyal 
ve ekonomik yapıyı da 
dönüştürür. Bu, şehirlerin 
yalnızca bugün için değil, 
uzun vadede de gelişmesini 
ve büyümesini sağlar.
Özellikle imar planları ve altyapı 
projeleri, kentsel dönüşümün 
temel taşlarıdır. İmar planları, 
şehrin gelişim yönünü 
belirlerken, altyapı projeleri bu 
gelişimi destekleyen temel 
hizmetleri sağlar. Her iki unsur 
da şehirlerin sürdürülebilir ve 
dengeli bir şekilde büyümesini 

sağlamak için birlikte ele 
alınmalıdır.
Kentsel dönüşüm, şehirlerin 
geleceğini şekillendiren 
önemli bir süreçtir. Bu sürecin 
etkili bir şekilde yönetilmesi, 
şehirlerin ve onlarda yaşayan 
insanların refahı için hayati 
önem taşır. Her şehrin kendine 
özgü ihtiyaçlarını ve 
özelliklerini göz önünde 
bulundurarak yapılan 
planlamalar, başarılı ve 
sürdürülebilir kentsel 
dönüşüm projelerinin 
anahtarıdır.
Planlama ve uygulama, 
belediyelerin en temel 
görevlerinden biridir. İmar 
planları, altyapı projeleri ve 
kentsel dönüşüm çalışmaları, bir 
bölgenin ziksel ve sosyal 
yapısını şekillendiren en önemli 
unsurlardır. Etkili planlama ve 
uygulama, şehirlerin düzenli, 
sürdürülebilir ve yaşanabilir 
olmasını sağlar, ekonomik 
gelişmeyi destekler ve 
vatandaşların yaşam kalitesini 
artırır. Bu nedenle, bu süreçlerin 
dikkatli bir şekilde yönetilmesi ve 
uygulanması, belediyelerin en 
önemli sorumluluklarından 
biridir.

Planlama ve Uygulama -
İmar Planları, Altyapı Projeler�
ve Kentsel Dönüşümün Önem�

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU
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D
oğu Karadeniz bölgesinin 
en eski geleneklerinden 
olan “Kalandar” 

kutlamaları Trabzon'un 
Vakfıkebir İlçesi Büyükliman 
Mahallesinde bir grup genç 
tarafından kutlandı. Büyükliman 
Mahallesi gençleri tarafından 
sürdürülen geleneğe mahalle 
sakinleri de destek veriyorlar. 
Gençlerin gelenek, görenek, örf 
ve adetlerine sahip çıkmaları aile 
büyükleri tarafından taktirle 
karşılanıyor.
“GEÇMİŞİMİZE SAHİP 
ÇIKMAK ÇOK ÖNEMLİ”
Eskiyi bu günlere taşımak ve 
gelenekleri yaşatmanın güzel bir 
olay olduğunu, birlik ve 
beraberliğe ulusumuzun çok 
ihtiyacı olduğu bir dönemde 
geleneklerimizi gündeme getirip 
yaşamak çok daha anlamlı 
olduğunu belirten Sadık Aydın, 
Osmanlı döneminden Tanzimat 
dönemine kadar hicri takvim 
kullanıldığını belirtti. Aydın, 
1926-27 yılına kadar Rumi 
takvim kullanıldı daha sonrada 
bu günkü takvimler kullanılmaya 
başlandı. Miladi takvim ile hicri 
takvim arasında on üç günlük 
fark var. Biz yılbaşını miladi 
takvim olarak on üç gün önce 
kutladık. Gençler daha önceleri 
yaşanan gelenek gereği evlerin 
kapılarını tıklayıp, kapı 

açıldığında evden içeri 
çenti/torba atıyorlar. Ev sahipleri 
bu çenti/torbalara meyveler 
koyup sahiplerine iade ediyorlar. 
Bu geleneği yaşatmak Vakfıkebir 
için çok önemli. Büyükliman 
Mahallemizdeki Gençlerimizin 
gelenek, görenek, örf ve 
adetlerine sahip çıkmaları, bu 
geleneği yaşatmaları çok güzel. 
Geçmişimize sahip çıkmak çok 
önemli. Geçmişi unutmayıp 
geleceğe umutla bakmamız 
adına sevindirici gelişmeler dedi.
KALANDAR NEDİR?
Kalandar, Rumi Takvim'in ilk ayı 
olarak bilinmektedir. Miladi 
Takvim'e göre Ocak ayının 
14.gününe tekabül eden 
Kalandar günü, Karadeniz 
bölgesinde özellikle Trabzon ve 
Gümüşhane illerinde bu günün 
ayrı bir önemi bulunmaktadır.
KALANDAR NE ZAMAN 
KUTLANIR
Kalandar, her yıl ocak ayının 
13'ünü 14'üne bağlayan gece 
kutlanır. Kalandarın ilk günü 
başkasının evine gitmemek gibi 
bir ritüel vardır. Yeni yılın ilk 
gününe eve ilk, uğurlu olduğu 
kişinin gelmesi beklenmektedir.
KALANDAR GÜNÜ NELER 
YAPILIR
Zeytin Yaprağı Ritüeli: Kalandar 
ayında gün saymak için yapılan 
zeytin yaprağı ritüeli, ayın her 

gününü temsil eden 12 zeytin 
yaprağının ateşe atılmasıyla 
gerçekleşir. Yaprakların yanması 
veya alazın içinde savrulmasıyla 
hava durumu yorumlanır. Yanan 
yapraklar açık havayı, savrulan 
yapraklar ise rüzgarlı havayı 
simgeler.
Ev Ziyaretleri: Kalandar gecesi, 
7 kişilik bir grup evleri dolaşarak 
su, tuz ve un gibi temel 
malzemeleri toplar. Bu kişiler 
kılık değiştirir, yüzlerini boyar ve 
ses çıkaran eşyalar takarlar. 
Özellikle bir ananın ilki ile bir 
ananın küçüğü olan kişiler ev 
ziyaretlerinde hiç konuşmazlar 
ve konuşturulmamaya özen 
gösterilir.
Kolos/Golot Hazırlığı ve Ritüeli: 
Toplanan su, tuz ve un gibi 
malzemelerle yoğrulan hamur, 
ateşte pişirilerek "kolos" veya 
"golot" adını alır. Bu yiyeceği 
tüketen kişinin o gece 
evleneceği kişiyi rüyasında 
göreceği düşünülür. Bu ritüel, 
evlenmek isteyenler arasında 
özel bir umut ve beklenti yaratır.
4 Kışlık İhtiyaçların Hazırlığı: 
Kalandar ayında kışlık 
ihtiyaçların eksik olmamasına 
dikkat edilir. Odun, hayvan yemi, 
mutfak erzağı gibi temel 
ihtiyaçlar yeterli olmadığında 
temin edilir. Bu, gelecek döneme 
hazırlık anlamına gelir.    
Kalandarcılık ve Koncolozculuk: 
Vakfıkebir ve çevresinde 
Kalandar ayına özgü geleneksel 
uygulamalara "kalandarcılık" 
veya "koncolozculuk" denir. Bu 
terimler, belirli bir bölgede bu 
ayda yapılan özel ritüel ve 
etkinlikleri ifade eder. Bu 
geleneksel uygulamalar, kültürel 
mirasın korunması ve gelecek 
nesillere aktarılması açısından 
önem taşır. Kalandar ayı, 
toplumun bir araya gelmesini, 
dayanışmayı ve geleceğe umutla 
bakmayı simgeler.

VAKFIKEBİR'DE KALANDAR ETKİNLİĞİ
Doğu Karadeniz bölgesinin en eski geleneklerinden olan “Kalandar” kutlamaları
Vakfıkebir İlçesi Büyükliman Mahallesinde bir grup genç tarafından kutlandı.

rabzon Şalpazarı İlçesine 

Tbağlı Üzümözü Mahallesi 
sakinlerinden baba 

mesleği merhum radyocu Kazım 
Usta'nın oğlu 1960 doğumlu  2 
evlat babası Radyocu Ramazan 
Usta 46 yıldır tüplü 
televizyonlara hayat veriyor.
Usta Meslekte 46. Yılım Oldu; 
Trabzon Şalpazarı İlçesinde 
1978 yılında başladığı Radyo ve 
Tv tamirciliğine gelişen 
teknolojiye inat hala ayakta 
kalabilen  Ramazan Usta İlçe 
merkezindeki iş yerine 11.08. 
1983 yılında almış olduğu 
belgeye bakarak geçmişe 
yolculuk yapmakta zorlanıyorum 
dedi.
Gelişen teknolojiyle kullanımının 
ortadan kalkması tüplü 
televizyonların evlerde "antika 
eşya" gibi yer almasına yol 
açarken, televizyon tamirciliği de 
yok olmaya yüz tutmuş 
meslekler arasına girdi.
Trabzon Şalpazarı Üzümözü  
mahallesi sakini olan  Radyocu 
ve Tv tamircisi Ramazan Usta 
merhum Babası Radyocu Kazım 
Usta olarak Beşikdüzü İlçesinde 
Radyo ve Tv tamirciliği 
yapıyordu mesleğini sürdüren 64 
yaşındaki Ramazan Usta  baba 
mesleğini 46 yıla yakın 
zamandır sürdürdüğünü anlattı.

Tamirciliği Baba Mesleği 
Özentim Tetikledi; Televizyon 
tamirciliğine baba mesleği olarak 
başladığını dile getiren Usta, 
“'Teknik konulara ve elektronik 
aletlere merakım vardı. Bir 
televizyonun ya da radyonun 
sökülmesi ve tamir edilmesi 
ilgimi çekiyordu. Okuldan boş 
zamanlarımı babamın yanında 
çıraklık yaparak geçiriyordum. 
Oldukça popüler ve kar getirici 
bir meslek olduğundan 1978  
başladığım tamirciliğin belgesini 
1983 yılında aldığını ve  kendi 
tamirhane mi açarak bu işi 
sürdürmeye devam ettim'' diye 
konuştu.
Elektronik eşya servisleri, 
mesleğin sonunu getirdi; 
Günümüzde mesleğin eski 
cazibesi kalmadığını hatta 
Şalpazarı'nda son 
temsilcilerinden biri olduğunu da 
anlatan tamirci Ramazan Usta, 
“Özellikle yeni nesil led 
televizyonların yaygınlaşmasıyla 
bizim meslekte önemini 
kaybetmeye başladı. Çünkü 
markaların kendi servisleri 
yaygınlaşmaya başladı ve tamir 
yerine bozulan parçalar 
değiştirilmesi yeterli oluyor. 
Oysa şimdi antika olarak 
değerlendirilen tüplü 
televizyonların tamir edilmesi 

gerekiyor. Bu nedenle eski 
cazibesi yaygınlığı kalmasa da 
köylerde elinde televizyonu 
olanlar yine de var. Bunun yanı 
sıra bazı ev aletlerini de tamir 
ederek mesleğini sürdürmeye 
çalışıyorum. Zaten tamir yerine 
servisi olan elektronik eşyaların 
parça değişimleri bizim mesleğin 
sonunu getirdi” dedi.
Bir Dönem Karasal Anten 
Kurumu Modaydı; Şalpazarılı 
Radyo ve Tv tamircisi Ramazan 
Usta geçmişten günümüze 
yolculuk yaparken bazı anıların 
da canlanmasını sağlıyor. Tüplü 
televizyonlar ilk tamir yıllarımda 
siyah beyazdı akabinde yavaş 
yavaş renklenmeye başlayınca 
tüplü televizyonlar İlçe ve 
kırsalda çoğalınca bu 
televizyonların daha iyi yayın 
alabilmesi için karasal antenlerin 
kurulum montajını da yaptığını 
belirtti.
Karasal Anten Yerini Uydu 
Antenine Bıraktı; Usta  bu 
meslekteki gelinen  son noktayı 
da şöyle anlatıyor. Televizyonlar 
yayını daha iyi izlenmesi için 
artık aile bireyleri uydu anten 
aldığında ilk bize uğrayarak 
hastane den randevu alır gibi 
bizden de montaj ve kurulum 
için randevu talebine göre 
çalışmalarımız olmuştu.

46 YILDIR TELEVİZYONLARA
HAYAT VERİYOR
Şalpazarı'nda yaklaşık 46 yıldır televizyon tamirciliği yapan Ramazan Usta led televizyonların
yaygınlaşmasıyla kullanışlılığını yitiren tüplü televizyonları tamir ederek onlara hayat veriyor.
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İHTİYAÇ SAHİBİ AİLELERE KIŞ YARDIMI
Kış mevsiminin soğuk geçtiği ilçelerden biri olan Vakfıkebir'de zor durumda olan aileler için yardım çalışması
faaliyeti yürüten İHH İnsani Yardım Derneği üye ve gönüllüleri, ihtiyaç sahibi ailelere kömür yardımında bulundu.

Y
ürütülen yardım çalışması 
kapsamında ilçe 
genelinde ihtiyaçlı ailelere 

kömür yardımında bulunduklarını 
belirten Vakfıkebir İHH İnsani 
Yardım Derneği Başkanı Ahmet 
Bulut, zor günler geçiren ihtiyaç 
sahibi aileler için daha fazla 
çalışma yürütmek istediklerini ve 
bu kapsamda hayırseverlerin 
duyarlılığının daha fazla olması 
gerektiği çağrısında bulundu.
İHTİYAÇLI AİLEMİZE KÖMÜR 
DESTEĞİNDE BULUNDUK
Vakfıkebir İHH olarak, ilçeye 
bağlı 46 mahallede imkanlar 
dahilinde yetim ve ihtiyaç sahibi 
ailelere, hayırseverlerin desteği 
ile ulaşmaya gayret 
gösterdiklerini belirten Ahmet 
Bulut, hayırseverlerin destekler 
ile çalışmalarına devam 
edeceklerini belirtti. 
Açıklamasında kömür 
fiyatlarında yaşanan artışlara 
değinen Bulut, "Son zamanlarda 
ürün fiyatlarından yaşanan artış, 
kömür fiyatlarına da maalesef 
yansıdı. Halkımızın alım 
gücünün düşmesinden kaynaklı 
olarak ihtiyaç sahibi aileler 
geçinmekte zorlanıyor. Bizler 
Vakfıkebir İHH olarak hayırsever 

kardeşlerimizin destekleriyle 
kışın başlamasından bu yana 
ihtiyaçlı ailemize kömür 
desteğinde bulunduk" ifadelerini 
kullandı.
“KIŞ ÜŞÜTÜR KARDEŞLİK 
ISITIR”
"Vakfıkebir İHH olarak tüm 
hayırsever kardeşlerimize bir 
çağrıda bulunuyoruz. Gelin hep 
birlikte kışın uzun ve sert 
geçmesinin oluşturduğu 
sıkıntılara karşı akrabalarımız ve 
komşularımızdan başlayarak 
tanıdığımız bildiğimiz ihtiyaç 
sahibi ailelere yönelik bir iyilik 
seferberliği başlatalım." diyen 
Bulut sözlerini şöyle sürdürdü: 

Bu zorlu süreci paylaşarak 
kolaylaştıralım. Vakfıkebir halkı 
ve bölge insanı cömerttir, 
misafirperverdir, herkes yanı 
başında bulunan ihtiyaç 
sahiplerine kol kanat germelidir. 
Her birimiz “Kış Üşütür Kardeşlik 
Isıtır” diyerek bu kışı 
çevremizdeki ihtiyaç sahipleri için 
kolaylaştıralım. Kimin elinden ne 
geliyorsa, kimin imkânı ne kadar 
yapabilmeye elveriyorsa mutlaka 
bir şeyler yapmalı. Hem ürünlerin 
fiyatlarında oluşan artışlar hem 
de kış aylarının getirdiği 
dezavantajlar karşısında zor 
günler yaşayan kardeşlerimize 
daha çok destek olmalıyız dedi.

İnsan kâinat ağacının hem çekirdeği hem de 

meyvesidir. Küçük bir incir çekirdeğinden 

koca bir incir ağaç çıktığı gibi, bu kâinat 

ağacının meyvesi ve çekirdeğinden de cismi 

küçük, aklı ve fikri büyük kâinatlar çıkmıştır.

 

   Aklın mertebeleri gibi ilmin de mertebeleri 

vardır. Dünyada yaratılan varlıklar, Allah'ın 

isimlerinin yansıması, gölgesi, belki 

gölgelerinin gölgesidir.  Allah, Kuran ve bu 

kâinat kitabını birlikte okumamız öneriyor. 

Bunun için insanın kafasına mükemmel 

hafıza (bellek) yerleştirmiştir. Kâinat kitabını 

anlaşılması için çeşitli fen ilimlerine ihtiyaç 

vardır. İnsanın kabiliyetlerinin gelişmesine 

paralel olarak ilimlerde gelişiyor. Zaman 

ilerleyince Kuran gençleşiyor, bir sonraki nesil 

bir önceki nesilden Kuran'ı ve kâinat kitabını 

daha iyi anlıyor. Kuran'ı anlamak içinde çeşitli 

ilimlere ihtiyaç vardır(mükemmel bir Arapça, 

belagat, mantık ve fen ilimleri vs). Bir insan 

bu evrene ait bütün fenleri tek başına 

mükemmel bir şekilde bilmesi ve Kuran'ı tek 

başına tam anlaması mümkün değildir. İnsan 

nevi, ancak külli olarak, akıl, his ve 

duygularının gelişmesine paralel olarak fen 

ilimlerdeki gelişmeyle birlikte, bu kâinat ve 

Kuran kitabını anlayabilir. 

 

   Bu kadar mükemmel olan insan, fen 

bilimlerini anlayamıyor ve kâinat kitabını 

okuyamıyorsa eğitim sisteminde yanlışlar var 

demektir.  Yeni doğan çocuğa et, ekmek gibi 

hazmedilmesi zor gıdalar verilmez. Çocuğa 

hazmı en kolay olan süt verilir. Öğretmen 

koyun gibi olmalı, kuş gibi olmamalıdır. 

Koyun yavrusuna süt, kuş hazmedilmemiş 

kusmuğunu verir. 

   İnsanın kafasındaki ilim öğrenme 

merkezleri farklı ve iç içe girmiştir.  İnsan 

önce hayal kurar. Bazı ilim adamları, kâinat 

Allah'ın hayâlıdır derler. İnsan ne kadar 

büyük hayal kurarsa o kadar büyüktür.  

Büyük icat ve keşifler hep geniş hayallerin 

ürünüdür. Bir insan köye muhtar olmayı hayal 

eder diğeri kâinatı idare etmeyi, biri tarla 

sürmeyi, diğeri 20 milyar ışık yılı uzaklıkta 

neyin olduğunu düşünür hayal eder. İnsan 

önce hayal kurar, sonra da çizgi filimler gibi 

hayal kurduğu şeyin fotoğraflarını çeker buna 

tasavvur denir. Sonra hayal ettiği şeyin doğru 

olup olmadığını düşünür aklı ile test eder. 

Doğru olduğuna karar verirse bunu onaylar 

yani tasdik eder. Bu tasdik ettiği şeye tam 

güvenir ve ondan emin olursa buna 

izan(anlayış yeteneği) denir. Tam kanaat 

getirirse o şeyi herkesin bilmesini ister ve 

bunu herkese anlatır, buna iltizam(lüzumlu, 

gerekli görme) denir. Eminse, bu bilgiye 

kalbine yerleştirir. İnsanın inandığı şey 

hakkında delilleri çoksa bu itikattır, delil yoksa 

iltizam olarak kalır, dindeki taassuplar 

buradan çıkar, insan kendince bazı şeyleri 

lüzumlu görür başkasına dayatır. 

   Bu kâinat kitabi ve Kuran'ın çok derin 

manalar içermesinin nedeni, Allah'ın bu kadar 

büyük mükemmellikleri anlayan insanı 

yaratmasıdır.  Bu, küçücük insanın çok büyük 

bir sanat eseri olduğunu gösterir. Demek ki 

bu kadar büyük sanat eserini yaratan zatta 

çok büyüktür.  Yani yaratan kendini tanıtmak 

istiyor.

İNSAN AKLININ MERTEBELERİ

Osman KOYUNCU

19.01.2024

BEŞİKDÜZÜ'NÜN YENİ
NÜFUS MÜDÜRÜ BAHADIR
Beşikdüzü Nüfus Müdürlüğü'ne Çarşıbaşı Kaymakamlık Yazı İşleri Müdürü Kemal Bahadır atandı.
1979 yılında Tonya'da doğan Bahadır, 
ilk ve orta öğrenimini Tonya'da, lise 
öğrenimini Vakfıkebir'de tamamladı. 
2004 yılında Bursa Uludağ 
Üniversitesi'nden mezun oldu. 3 yıl 
Tonya ve Hayrat ilçelerinde sınıf 
öğretmenliği görevinde bulundu. 
Daha sonra Antalya'ya memur olarak 
atandı. Son olarak Çarşıbaşı İlçe Yazı 
İşleri Müdürü iken boşalan Beşikdüzü 
Nüfus Müdürlüğü'ne müdür olarak 
atandı.
İlçeye gelerek yeni görevine başlayan 
Kemal Bahadır, evli ve 3 çocuk 
babasıdır. 

onferansın açılışına CHP 

KTrabzon Milletvekili Sibel 
Suiçmez, Trabzon Vali 

Yardımcısı Ömer Şahin, 
Trabzon Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Erkut Çelebi, 
KTÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Halil İbrahim Okumuş, Trabzon 
Ticaret Borsası Başkanı Eyyüp 
Ergan, DOKA Genel Sekreteri 
Kemal Akpınar, Ortahisar 
Belediye Başkan Yardımcısı 
Fevzi Baytar, Trabzon İnşaat 
Mühendisleri Odası Başkanı 
Mustafa Tiryaki, TTSO Yönetim 
Kurulu ve meclis üyeleri, öğretim 
üyeleri ve öğrenciler katıldı.
ÇELEBİ: YENİ MESLEKLERE 
GENÇLERİMİZİ 
HAZIRLAMALIYIZ
Trabzon Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Erkut Çelebi, bir 
süre önce ne istihdamda ne 
eğitimde olan 120 gencimize 
yönelik bir proje yaptıklarını 
belirterek şunları söyledi: “Orada 
120 genç kardeşimizi 
yetiştiriyoruz. Eğitimlere 
başladılar. Şimdi de yine 40 
tane genç girişimci öğrenci 
kardeşimizi geleceğin 
meslekleriyle ilgili 
yetiştireceğimiz bir projeyle 
karşınızdayız. Bu tür projelere 
her zaman destek veriyoruz. 
Dünyada sanayi, ticaret, 
teknoloji hızlı bir şekilde 
gelişiyor. İnsan gücünden yani 
kas gücünden farklı bir beyin 
gücüyle, zeka ile çalışılacak bir 
teknolojiye doğru hızlı bir 
şekilde gidiyoruz. Biz de ülke 
olarak bu teknolojiyi 
kullanabilmek açısından 
dünyada kendimize yer 
arıyoruz. Reel sektör olarak, 
ihracat yapan firmalar olarak 
internetle ticareti, internet 
üzerinden ihracat yapmayı 
öğrenmek zorundayız. Bir 
şekilde işlerimizi yürütebilmek 
için mutlaka bu yönde 
çalışmalar yapmalıyız. 
Gelecekte tıp alanında, hukuk 
alanında, daha birçok alanda 
yapay zeka daha etkin olarak 
kullanılacaktır. Yani meslekler 
belki devam edecek ama 
şekilleri mutlaka değişecektir. 
Biz de buna ayak uydurmak için 
40 öğrencimizi yetiştirebilmek 
için böyle bir proje yaptık. 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanlığına destekleri nedeniyle 
teşekkür ediyoruz. TTSO'nun 
İnovasyon Merkezinde 
eğitimlerini görecekler. Bundan 
sonraki projelerimiz de daha çok 
bilime, teknolojiye dayalı eleman 
yetiştirmek konusunda 
olacaktır.”
OKUMUŞ: TEKNOLOJİLERİN 
GELİŞME HIZINA UYGUN 
ŞEKİLDE ELEMANLAR 

YETİŞTİRMELİYİZ
KTÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Halil İbrahim Okumuş ise bir 
araştırma üniversitesi olarak 
projelere çok önem verdiklerini 
vurgulayarak, “Ancak projeler 
sadece akademik camia ile 
olmuyor. İş dünyasıyla birlikte bu 
çalışmaları yaparsak, birbirimize 
destek olursak çok güzel bir 
sinerji, enerji çıkıyor ve bu 
şekilde güzel projeler oluşuyor. 
Sanal gerçeklik, yapay zeka, 
bulut bilişim, eklemeli imalat gibi 
konular günümüz ve geleceğin 
önemli teknolojileri. Ama şu 
anda maalesef bu teknolojiler bu 
alanda yetişmiş nitelikli 
elemanların çok önüne geçti. 
Bizim de bu teknolojinin hızına 
ulaşmamız gerekiyor. Aksi halde 
bu teknoloji de bir yerlerde durur 
ama biz onu kullanamayız. Bu 
projede tam da bunun için var 
zaten. Bu tür teknolojileri, 
üretilmiş olan bu teknolojileri 
kullanabilmek hem de daha da 
fazla geliştirmek zorundayız. 
Projeye katkı sunacak, sunan 
tüm paydaşlara, ortaklara, 
burada eğitim alacak olan tüm 
öğrencilerimize başarılar 
diliyorum” ifadesini kullandı.
SUİÇMEZ: TEKNOLOJİK 
GELİŞMELERİN YARATTIĞI 
DURUMLARLA İLGİLİ HUKUKİ 
ZEMİNLER DE 
HAZIRLANIYOR
CHP Trabzon Milletvekili Sibel 
Suiçmez ise Yenilikle Geleceğe 
Konferansının açılışında yaptığı 
konuşmada şunları söyledi: 
“Aslında bilim kurgu filmlerde 
gördüklerimizin, bizim gençlik 
yıllarımızda seyrettiklerimizin 
bugün nasıl artık hızlı bir şekilde 
hayatımıza girdiğini 
görmekteyiz. Biliyoruz ki artık 
geleceğimiz bu şekilde 
şekillenecek. Yapay zeka ile ilgili 
konular hukuk dünyasında da, 
Avrupa Birliği'nde de hep 
tartışılıyor ve hukuk zemininde 
bunun yaratacağı sorunlar ve 
çözümleri üzerinde de 
çalışmalar hızlı bir şekilde 
devam ediyor. Yani teknolojik 
anlamda gelişmeyi gösteren, 
geleceği şekillendiren bu 
sistemlerin hukuki altyapısını, 
etik kurallarını da çok güçlü bir 
şekilde ortaya koyması için 
hukuki zeminler hazırlanıyor. 
Ben bu çok önemli projede iş 
birliği yapan Ticaret ve Sanayi 
Odamızı, Karadeniz Teknik 
Üniversitemizi kutluyorum. 
Avrupa Birliği her zaman çok 
önemli projelere imza atan ve 
bilime, akla hizmet eden bir 
yapı. Dolayısıyla bu üç önemli 
yapının buluşmasından 
meydana gelen ve özellikle de 
toplumsal cinsiyet eşitliğine 

önem vererek bu projeleri 
hayata geçiren Avrupa Birliği'ni 
kutlamak istiyorum. Bu 
teknolojik yolculukta önümüze 
neler gelecek, biz bunun 
neresinde olacağız? İşte bu 
ortak çalışmalarla, ortak 
birliktelikle, paydaşlarla ve siz 
kıymetli öğrencilerin ilgileri ile 
şekillenecektir.”
GENÇLERE YENİ 
TEKNOLOJİLERLE İLGİLİ 
BİLGİ VERİLDİ
Proje Koordinatörü Gözde 
Yılmaz'ın Geleceğin İşleri 
Akademisi Projesiyle ilgili 
katılımcılara bilgi vermesinin 
ardından Kenan Altun'un 
moderatörlüğünde düzenlenen 
panelde Burak Beşli tarafından 
e-ticaret, Cihan Demir ve Ahmet 
Usta tarafından fintech, Gökhan 
Akyol tarafından akıllı şehirler, 
Cihan Dalgıçdir tarafından bulut 
bilişim konularında katılımcılara 
bilgiler verildi ve soruları 
yanıtlandı.
Yenilikle Geleceğe 
Konferansının birinci gün 
panelinin sonunda protokol 
üyeleri tarafından panelistlere 
günün anısına plaket takdim 
edildi ve toplu fotoğraf çekimi 
gerçekleştirildi.
Konferansın ikinci günü olan 12 
Ocak Cuma günü ise Dr. Orkun 
Oğuz Doma Artırılmış 
Gerçeklik/Sanal Gerçeklik 
Semineri, Bünyamin Emeç Blok 
Zincir Farkındalık Semineri, Birol 
Eker ve Cihan Dalgıçdir Bulut 
Bilişim Seminerlerinde 
katılımcılarla buluşacak.
GELECEĞİN İŞLERİ 
AKADEMİSİ / FUTURE SKILLS 
ACADEMY PROJESİ
Trabzon Ticaret ve Sanayi 
Odası ve Karadeniz Teknik 
Üniversitesi tarafından yürütülen 
Geleceğin İşleri Akademisi 
Projesiyle geleceğin 
mesleklerinin ihtiyaçlarını 
karşılayacak şekilde öğrencilerin 
ve girişimcilerin gelişimine 
yönelik eğitimler verilmesi ve 
gerekli iş gücünün 
karşılanmasının hedeflendiği 
belirtildi. Proje kapsamında 
öğrenciler, gençler ve girişimci 
adaylarından oluşan 40 kişiye 
Sanal ve Arttırılmış Gerçeklik, 
Katmanlı Üretim ve Tasarım 
Eğitimi verileceği, çeşitli 
ekipmanlar ile donatılmış 
Teknoloji Sınıfı oluşturulacağı, 
Kamu, STK'lar ve meslek 
kuruluşlarının temsilcilerinden 
oluşan 10 kişiye bulut bilişim, 
nesnelerin interneti, kodlama, 
block chain okuryazarlığı, 
fintech ve e-ticaret hakkında 
Eğitmen Eğitimi verileceği, 
Sektörel Kariyer Günleri 
düzenleneceği vurgulandı.

YENİLİKLE GELECEĞE KONFERANSINDA
GELECEĞİN İŞLERİ GENÇLERE ANLATILDI
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) ile Karadeniz Teknik Üniversitesi'nin (KTÜ) ortaklaşa yürüttüğü “Future
Skills Academy - Geleceğin İşleri Akademisi” projesi kapsamında Yenilikle Geleceğe Konferansı düzenlendi.

Ahmet SARAÇ
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VAKFIKEBİR GÜLBAHAR
HATUN İL ÜÇÜNCÜSÜ OLDU
Bowling müsabakalarında Trabzon İl Üçüncüsü olan Vakfıkebir Gülbahar Hatun Anadolu Lisesine kupasını Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta verdi.

kul Sporları kapsamında 

Odüzenlenen Bowling 
müsabakalarında 

Trabzon İl Üçüncüsü olan 
Vakfıkebir Gülbahar Hatun 
Anadolu Lisesine kupasını 
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta verdi. 
Trabzon'da 2023'te 
gerçekleştirilen müsabakalarda 
başarılı olan okul ve sporculara 
ödülleri verildi. Beşirli Çok Amaçlı 
Spor Salonu'nda düzenlenen 
ödül törenine, Trabzon Valisi Aziz 
Yıldırım, İl Milli Eğitim Müdürü 
Hasan Uygun, İl Gençlik ve Spor 
Müdürü Lokman Arıcıoğlu, 
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta ve protokol 

üyeleri katıldı. Okul sporları 
kapsamında 5 branşta ödül 
kazanan 39 okula kupa ve 
madalyalarını, Vali Yıldırım ve 
protokol üyeleri takdim etti.
“BAŞKAN BALTA, ÖĞRENCİ 
VE ÖĞRETMENLERİMİZİ 
KUTLUYORUM”
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta ödül töreni 
sonrası yaptığı konuşmada; 
“Vakfıkebir İlçemizdeki okulların 
hem il bazında hemde Türkiye 
finalleri müsabakalarında başarılı 
olmaları bizleri gururlandırıyor. 
Vakfıkebir Belediyesi olarak tüm 
okullarımıza sosyal faaliyetleri 
anlamında destek veriyoruz. 
Vermeye de devam edeceğiz. 

Okullarımızın başarısı hem 
öğrencilerimizin öz güvenini 
artırıyor. Hemde yarışma 
kabiliyetlerini ortaya çıkartıyor. 
Bu anlamda başarı sağlayan 
Gülbahar Hatun Anadolu Lisesi 
öğrencilerimizi, beden eğitimi 
öğretmenlerimizi, okul idaremizi 
ve daha önce başarılı olan tüm 
okullarımızı kutluyorum dedi.”
“TRABZON'DA OKUL 
SPORLARI ÖDÜL TÖRENİ 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ”
Vali Yıldırım, burada yaptığı 
konuşmada, Irak'ın kuzeyindeki 
Pençe-Kilit Harekatı bölgesinde 
bulunan üs bölgesine sızmaya 
çalışan teröristlerle çıkan 
çatışmada şehit olan askerler için 

katılımcıları saygı duruşuna 
davet etti. Sporun gençlerin ve 
çocukların üzerindeki fiziksel ve 
psikolojik etkisine dikkati çeken 
Yıldırım, sözlerini şöyle sürdürdü: 
"Kuşkusuz spor, çocuklarımızın 
ve gençlerimizin fiziksel değil, 
sosyal açıdan da gelişimlerini 
etkilemektedir. Artık günümüzde 
hareketsiz hayatın tüm dünyada 
istenmeyen seviyelerde olması, 
sporun önemini daha iyi 
anlamamızı sağlıyor. 
Unutmayalım ki spor ile çocuk 
çevresini tanır, iletişim kurar, 
özgüveni artar, toplum içerisinde 
sahip olduğu iletişimi 
sağlamlaştırır. Psikolojik açıdan 
da kendini kontrol etmeyi, bir 

konuda konsantre olabilmeyi, 
başarıya odaklanmayı başarır. 
İşte bu bağlamda okullarımızda 
düzenlenen okul sporları 
etkinliklerinin önemi kendini daha 
iyi gösteriyor." Yıldırım, 
Trabzon'un bir spor şehri 
olduğuna işaret ederek, "Şehrin 
gururu Trabzonspor ile her 
grupta, her branşta milli takıma 
sporcular çıkartmış bir futbol 
şehrinin olması yanında olimpik 
oyunlarda da birçok yıldız 
yetiştirmiştir. Busenaz Sürmeneli 
gibi, Abdullah Öztürk gibi 
olimpiyat şampiyonaları 
yetiştirmiş bir spor şehridir." dedi.
Gençlik ve Spor Müdürü 
Arıcıoğlu ise 2023'te 52 bin 

öğrenciye ulaştıklarını, bu yıl ise 
61 bine ulaşmayı hedeflediklerini 
belirterek, sene içerisinde 
düzenlenen spor yarışmalarında 
800'e yakın öğrencinin ödül 
aldığını söyledi.
Milli Eğitim Müdürü Uygun ise 
"Okul idarecilerimiz, beden 
eğitimi öğretmenimiz, okul 
sporları faaliyeti içinde bu 
süreçte görev alıyorlar. 
Okullarımızda sporun bu kadar 
önemseniyor olması ve 
geleceğin inşası konusunda 
eğitim ve akademik başarıyla 
birlikte sporun bu kadar güçlü bir 
denge içinde sürdürülebiliyor 
olmasını son derece 
önemsiyorum." diye konuştu.
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TTSO KOMİTELERİ YENİ TURİZM
SEZONU PLANLAMASI İÇİN TOPLANDI
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası'nda (TTSO) ilgili meslek komitesi üyelerinin katılımıyla yeni turizm sezonu öncesi
yapılacak çalışmalar, katılım sağlanması planlanan fuarlar ve diğer konularla ilgili istişare toplantısı düzenlendi.

oplantıya Trabzon Ticaret 

Tve Sanayi Odası Başkanı 
Erkut Çelebi, yönetim 

kurulu üyeleri, 12. Meslek 
Komitesi (Nakliyat, Kargo, Oto 
Kiralama, Otopark), 24. Meslek 
Komitesi (Yolcu Taşıma, Seyahat 
Acenteleri) ve 25. Meslek 
Komitesi (Otel, Yurt, Pansiyon) 
üyeleri katıldı.
“YETERLİ SAYIDA TALEP 
TOPLANIRSA TAHRAN 
FUARINDAN STANT SATIN 
ALINACAK”
TTSO Başkanı Erkut Çelebi, 
turizmin gelişmesi için çalışmaya 
devam ettiklerini vurgulayarak, 
“Yeni pazarların bulunması, 
alternatif turizm çeşitlerinin 
şehrimize kazandırılması ve 
özellikle mevcut pazarların da 
elde tutulması için 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 
İlgili meslek komitesi 
üyelerimizle yaptığımız istişare 
toplantısında özellikle yakın 
zamanlardaki fuarları 

değerlendirdik. 12 – 15 Şubat'ta 
İran'da Tahran Turizm Fuarı var. 
Mart ayındaki Nevruz öncesinde 
İran'da iyi bir tanıtım fırsatı 
olabilir. Bu fuarda stant açmak 
için talep toplamaya başladık. 
Yeterli sayıda üyemiz başvuru 
yaparsa oda olarak orada bir 
stant yeri kiralamayı planlıyoruz. 
Bütçemizin büyük bölümünü 
turizmin geliştirilmesi için 
harcıyoruz. Maalesef ilgili 
kurumlardan bu konuda destek 
göremiyoruz. 24 – 27 Şubat'ta 
Riyad'da yapılacak olan Suudi 
Seyahat Fuarı da özellikle Süper 
Kupa maçı sırasındaki 
gelişmelere bağlı olarak önemli 
gördüğümüz bir fuar. Suudi 
pazarını elimizde tutmak için 
önemli bir organizasyon. 6 – 9 
Mayıs tarihlerinde de Dubai'deki 
Arabian Travel Market fuarını 
önemsiyoruz ve stant yeri 
alabilmek veya başka bir 
organizasyon için 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 

Ayrıca Körfez bölgesindeki çeşitli 
ülkelerde acente toplantıları ve 
ikili iş görüşmesi etkinlikleri 
yaparak Trabzon'un tanıtımına 
devam etmeyi planlıyoruz” dedi.
“DİREKT UÇAK SEFERLERİNİ 
ARTIRMAYI AMAÇLIYORUZ”
Başkan Çelebi, Tiflis, Bakü, 
Tahran, Tebriz gibi şehirlerden 
Trabzon'a direkt uçak seferleri 
koyulması veya var olan sefer 
sayılarının artırılması için de 
çalışmalar yaptıklarını 
vurgulayarak, “Sağlık turizmine 
hedeflerimiz var ve 
arkadaşlarımız bu konuda 
çalışıyor. Direkt uçuşlar da bu 
anlamda çok önemli. Önemli 
ilerlemeler kaydedildi ve bunları 
yakın zamanda kamuoyu ile 
paylaşacağız. Elimizden 
geldiğince turizmle ilgili tüm 
komiteler ve komisyonlardaki 
arkadaşlarımızla birlikte 
Trabzon'a ve bölge turizmine 
destek olmak için çalışıyoruz” 
diye konuştu.

KADIN VE GENC GİRİSİMCİLERİN
ORTAK YATIRIMA, İHRACATA
YÖNELMESİNİ DESTEKLİYORUZ
TOBB Kadın ve Genç Girişimciler Kurulları Doğu Karadeniz Bölge
Toplantısı Hopa Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipliğinde düzenlendi.

oplantıya TOBB Yönetim 

TKurulu Üyesi, Rize Ticaret 
ve Sanayi Odası Başkanı 

Şaban Aziz Karamehmetoğlu, 
Trabzon Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Erkut Çelebi, 
Ordu Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Levent Karlıbel, Hopa 
Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Osman Demircioğlu, 
Borçka Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Eşref Merttürk, Arhavi 
Ticaret ve Sanayi Odası Meclis 
Başkanı Serkan Ergin, TOBB 
Trabzon İl Kadın Girişimciler 
Kurulu İcra Komitesi Başkanı 
Ahsen Aydın, bölge illerinin 

kadın ve genç girişimciler 
kurulları başkanları, bölge 
başkanları ve diğer ilgililer 
katıldı.
"HER TÜRLÜ DESTEĞİ 
VERMEYE HAZIRIZ"
Bölgedeki kadın ve genç 
girişimciler kurulları arasında 
ortak yapılabilecek projelerin 
değerlendirildiği toplantıda 
konuşan TTSO Başkanı Erkut 
Çelebi, "Genç ve kadın 
girişimcileri önemsiyor, 
çalışmalarına elimizden gelen 
desteği vermeye çalışıyoruz. 
Gençlerin ortak girişimlerle 
mutlaka yurt dışına açılması, 

ihracat yapması için olanaklar 
yaratmaya çalışıyoruz. Çevre 
ülkelerimizde, Afrika'da önemli 
fırsatlar var. Odamızda bu 
konuda girişimcilerimize her 
türlü desteği verecek, projelerini 
yönlendirebilecek uzman 
profesyonel kadrolarımız 
bulunuyor..Bölgemizde de 
turizm başta olmak üzere bir 
çok konuda iş birliği yapılabilir. 
Her çalışmanıza destek 
olmaktan memnuniyet duyarız. 
Amacımız her konuda bölgesel 
gelişmeyi sağlamak, buna 
elimizden gelen katkıyı 
vermektir" dedi.
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VAKFIKEBÝR'DE KALANDAR ETKÝNLÝÐÝ
Doğu Karadeniz bölgesinin en eski geleneklerinden olan “Kalandar” kutlamaları
Vakfıkebir İlçesi Büyükliman Mahallesinde bir grup genç tarafından kutlandı.

MÜHENDİSLİK

1 Günde İş Tesl�m�    Doğalgaz Tes�satı    Petek Tes�satı
Proje & Gaz Açma    Ücrets�z Keş�f

Uzman Kadro İle

VAKFIKEBİR’de Hizmetinizde.

Tel: 0533 073 7313 - 0462 616 0061SERDAR MUSAOĞLU

Tonya Yolu Üzeri Müftülük Karşısı - Vakfıkebir

SATILIK LÜX DAİRELER

0462 841 2442 0542 263 2688 www.uluduz.com.tremin@uluduz.com.tr  

GIDA İNŞAAT SANAYİ ve TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ

BEYLİKDÜZÜ EVLERİ DİLEKDÜZÜ EVLERİ
Beylikdüzü Evleri Adacık Mahallesi Beşikdüzü / TRABZON Dilekdüzü Evleri Adacık Mahallesi Beşikdüzü / TRABZON

> Sadık AYDIN 4'de

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

46 YILDIR TELEVÝZYONLARA
HAYAT VERÝYOR

ÝHTÝYAÇ SAHÝBÝ
AÝLELERE KIÞ YARDIMI
Kış mevsiminin soğuk geçtiği ilçelerden biri olan Vakfıkebir'de zor durumda
olan aileler için yardım çalışması faaliyeti yürüten İHH İnsani Yardım Derneği
üye ve gönüllüleri, ihtiyaç sahibi ailelere kömür yardımında bulundu.

Şalpazarı'nda yaklaşık 46 yıldır televizyon tamirciliği yapan
Ramazan Usta led televizyonların yaygınlaşmasıyla kullanışlılığını
yitiren tüplü televizyonları tamir ederek onlara hayat veriyor.

> Mustafa ÖZCAN 3'de


